
Afdelingsbestyrelsesmøde 
Afdeling 24 
 
24-05-2018 

Deltagere: 
Jan Røjen, Bent Andersen, Hans Fich, Ib Bent Thøstesen, Lisbeth Bøstrup 
 
Molokker ventes klar i næste uge vedr. Toftebo og Østervangsvej. Plæneklipperne kører også 
planmæssigt, mgl. Toftevej nord.  
De ledige viceværtrum kan forvandles til gæsteværelser. Det skal der stemmes om ved næste 
afdelingsmøde, prisen kommer til at blive 
ca. kr. 250,- for en overnatning og kr. 450,- pr. weekend. 
 
Der lægges fliser foran terrassedøren i Toftevængets ungdomsboliger. 
 
I Møllebo lappes huller i vejen fra Søndergade. Bent T. foreslår bump i vejen, så der ikke kan 
køres så stærkt. Maling af punkthusene er ved at være færdig. Problemer med sokler skal 
gennemgås af tekniker. Priser indhentes på rensning af tagene. Græs ud for nr. 39 fjernes, og 
der etableres en slags spansk trappe. Kælderskakt ud for nr. 31 bruges ikke mere, så den 
fyldes op og fortovet lægges over. 
 
I Åbo skal ordnes kuldebroer. Der er buske som er gået ud, og nogle som viceværten gerne vil 
erstatte med noget andet. Afd.bestyrelsen overlader beslutningen til viceværten, da det ikke 
er vores spidskompetence. 
 
I Østerbo er der en skråning som skal ordnes, vi regner også her med at viceværten ved hvad 
og hvordan der skal gøres. 
 
Vi anbefaler, at askebægeret ved Møllestuen udskiftes. 
 Der er generel utilfredshed med vedligeholdelsen af de grønne områder i Møllebo. 
 
 


